
 
 
 
 
Betreft: commissievragen hoge energietarieven en gemeentelijke accomodaties 
 
 
 
10 oktober 2022 
 
 
 
Geacht college, 
 
Gezien alle onzekerheden naar aanleiding van de hoge energieprijzen en de enorme inflatie hebben 
wij enkele vragen over wat dit betekent voor de gemeentelijke accommodaties en de organisaties die 
een belangrijke functie vervullen voor de gemeente.  
 
Sport 
a. Kunt u aangeven wat de gevolgen zijn van de hoge energietarieven voor onze 
sportaccommodaties? Hebben wij in Huizen daar ook mee te maken?  
b. Heeft u met eventuele hogere energietarieven rekening gehouden in de begroting? 
c. Bewegen is belangrijk voor iedereen. Tegelijk is het begrijpelijk dat het verwarmen van een 
gymzaal veel zal kosten. Wat zijn de criteria waarop u beslist tot het 1. al dan niet verwarmen en 2. 
openhouden van de sportaccommodaties?  
d. Wat betreft zwembad de Meent, daar wordt ook zwemles gegeven. Wij vinden het belangrijk dat 
kinderen zwemles krijgen, zeker na twee coronajaren waarin de zwemlessen niet vanzelfsprekend 
waren. Inmiddels horen we dat de eerste zwembaden in Nederland de deuren sluiten. Hoe ziet de 
situatie voor zwembad de Meent eruit? Blijft het zwembad open?  
 
Welzijnsaccommodaties 
Ook voor onze welzijnsaccommodaties geldt een gelijkend verhaal als bovenstaand voor sport. Kunt 
aangeven wat de stand van zaken is wat dat betreft? En welke maatregelen u eventueel overweegt? 
 
Scholen 
Scholen zijn zelf verantwoordelijk voor verwarming van hun accommodatie(s). Tegelijk vervullen zij 
een belangrijke maatschappelijke functie. Wat nu als de rekening toch zo hoog oploopt dat het 
voortbestaan van de organisatie in het geding komt? Wat mogen wij en zij dan van de gemeente 
verwachten?  
 
Wij zien uw mondelinge beantwoording graag tegemoet in de commissie Sociaal Domein. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Marijke Terlouw 
ChristenUnie Huizen 


